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BESLUITENLIJST RAADSVERGADERING  
12 DECEMBER 2019  

 
Presentielijst 
Aanwezig: 
Mortel, R.J. van de (Voorzitter) 
Verschuren, E. (Plaatsvervangend griffier) 
 
Bink-Bongaarts, F d.C. (PvdA-GroenLinks) 
Dinther, C.J.W.M. van (VVD) 
Doorenbos, B. (VVD) 
Doorn, E.P.A. van (Gemeentebelangen) 
Elzen, C.H.M. van den (SP) 
Gemert, H. van (Gemeentebelangen) 
Maine, M.F.H. du (VVD) 
Middelhoff, L.A.J.M. (PvdA-GroenLinks) 
Peijnenburg-van Gemert, B.W. (Gemeentebelangen) 
Potters, A.J.F. (D66) 
Pullens-Robeerst, N.W.G. (VVD) 
Schellekens, E.F.M. (D66) 
Schuurmans, H.M.J. (Gemeentebelangen)  
Sprik, K. (PvdA-GroenLinks) 
Versteeg, M.E.E. (Gemeentebelangen) 
Vos, Y. (CDA) 
Vossen, A.F.J. van der (PvdA-GroenLinks) 
Waal, J. de (Gemeentebelangen) 
Wiegant, G. (D66) 
Wiggen, S.J.M. van (SP) 
Zee, S.J.R. van der (Gemeentebelangen) 
 
Heijboer, S.I.S. (Wethouder) 
Pennings, P.F.W.M. (Wethouder) 
Ven, T.O.S. van de (Wethouder)  
Woesik, A.L. van (Wethouder)  
 
 
1. Opening  
De voorzitter opent de vergadering met de bede en heet iedereen van harte welkom. 
 
2. Trekking stemcijfer 
Stemcijfer 2 wordt getrokken: de heer Van Dinther, fractie VVD, mag beginnen met de 
beraadslagingen.  
 
3. Vaststellen  
3.1 Vaststellen agenda  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
In de commissie Bestuur en Samenleving van 3 december is de Cultuurnota 2020-2023 uitgebreid 
besproken. Op verzoek van onder andere de SP heeft de wethouder toegezegd een overzicht aan de 
raad te verstrekken van de uitgaves voor cultuur tot nu toe en een overzicht van de subsidies tot nu 
toe. Een uittreksel van de begroting is ontvangen, maar hiermee wordt niet voldaan aan de 
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toezegging. Om deze reden kan de SP-fractie geen oordeel vellen over de cultuurnota en stelt voor 
het agendapunt te verplaatsen naar de volgende raadsvergadering. Tegen dit ordevoorstel zijn de 
fracties van VVD, PvdA-GL en GB.   
  
3.2 Vaststellen besluitenlijst 
De besluitenlijst van 7 november 2019 wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
4. Mededelingen 
Wethouder Van Woesik 
In het bestuursakkoord is de opdracht gegeven om de mogelijkheid te onderzoeken voor 
optimalisatie van de aansluiting N65 – Heikantstraat/Olmenlaan. Er worden verschillende opties 
onderzocht. Een van de opties, het verwerven van  gronden van Zionsburg, is niet mogelijk omdat 
stichting Marggras niet bereid is een deel van het landgoed te verkopen om de Olmenlaan te kunnen 
verbreden of een andere ontsluitingsweg in dat gebied mogelijk te maken. Andere mogelijkheden 
worden nader onderzocht.    
 
5. Lijst ingekomen stukken 
5.1 Categorie I-A: Externen  
5.2 Categorie I-B: Schriftelijke mededelingen van college of griffie 
5.3 Categorie II: Ter afhandeling van het college 
Naar aanleiding van de 3 brieven van VughtParticipeert, categorie II, vraagt SP of het mogelijk is 
om afschriften van de beantwoording te mogen ontvangen. Wethouder Van de Ven zegt dit toe. 
Momenteel is er al een brief beantwoord. Dit antwoord is terug te vinden bij de eerstvolgende 
raadsvergadering, 6 februari 2020, categorie 1-B.  
 
De raad heeft kennisgenomen van de ingekomen stukken in categorie I en II.  
 
6. Hamerstukken 
6.1 Algemene Verordening ondergrondse infrastructuren  
Het raadsbesluit wordt in stemming gebracht en unaniem aangenomen.  
 
6.2 Vaststelling bestemmingsplan St. Michielsgestelseweg 7, Vught  
Het raadsbesluit wordt in stemming gebracht en unaniem aangenomen.  
 
6.3 Regionale samenwerking beschermd wonen en maatschappelijke opvang 2020 e.v. 
Het raadsbesluit wordt in stemming gebracht en unaniem aangenomen.  
 
6.4 Verordening maatschappelijke ondersteuning Vught 2020 
Het raadsbesluit wordt in stemming gebracht en unaniem aangenomen.  
 
6.5 Verordening voorzieningen huisvesting onderwijs 
Het raadsbesluit wordt in stemming gebracht en unaniem aangenomen.  
 
6.6 Wijziging Algemene Plaatselijke Verordening (APV) Vught 2020 
Het raadsbesluit wordt in stemming gebracht en unaniem aangenomen.  
 
7. Bespreekstukken 
7.1 Nieuwbouw accommodatie R.K.V.V. Zwaluw V.F.C.  
VVD heeft hierover in de commissievergadering al uitgebreid gesproken en wil graag snel van start. 
De fractie is akkoord met voorliggend voorstel en wenst Zwaluw V.F.C. veel geluk en succes toe 
met de nieuwe prachtige accommodatie.  
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D66 is trots op het ondernemerschap van Zwaluw V.F.C., ook in de rol van bouwheer. Er komt een 
nieuwe en duurzame accommodatie en hoopt van harte dat het de vereniging lukt extra kleedlokalen 
te realiseren, zodat de accommodatie ook toekomstbestendig is. De fractie staat stil bij de 
garantstelling door de gemeente, waarmee de vereniging een lening van maximaal € 1 miljoen kan 
afsluiten, specifiek over precedentwerking. Kan iedere vereniging hiervoor bij de gemeente terecht? 
Het zou goed zijn als de raad hiervoor een afwegingskader zou vaststellen, dat het college houvast 
biedt als zij dergelijke verzoeken ontvangt. In de commissievergadering is nadrukkelijk gevraagd om 
de raad te informeren over de voorwaarden van de garantstelling voordat de overeenkomst wordt 
ondertekend en wil graag van het college horen of dit toegezegd kan worden.  
 
GB is erg enthousiast over voorliggend voorstel, dat tijdens de ALV van Zwaluw V.F.C. bijna 
unaniem door de leden is aangenomen. Op financieel gebied doet de vereniging er alles aan om de 
nieuwe accommodatie te kunnen bekostigen. De fractie heeft het volle vertrouwen in dit plan en in 
R.K.V.V. Zwaluw V.F.C. en wenst het bestuur, de leden en de vrijwilligers succes toe.  
 
SP is blij met het voorstel voor de nieuwe accommodatie van Zwaluw V.F.C. Wel heeft de fractie 
moeite met de garantstelling van maximaal € 1 miljoen, die overigens niet op de begroting drukt, 
maar wel een risico is en zal hiervoor een stemverklaring afleggen.  
 
PvdA-GL vindt het een uitstekend initiatief, met een goed resultaat. 
 
CDA geeft aan dat Zwaluw V.F.C. een grote Vughtse club met veel historie en veel vrijwilligers is. 
Fijn dat de vereniging initiatief en lef toont door als bouwheer op te treden, om zo mogelijk nog 
meer voor elkaar te kunnen krijgen. Over de garantstelling sluit de fractie zich aan bij de eerdere 
opmerkingen. De fractie vindt dat bij de garantstelling een afwegingskader hoort, want mogelijk 
zullen ook andere verenigingen zich bij de gemeente gaan melden en daarom zal het CDA samen 
met D66 hiervoor een initiatiefvoorstel maken.  
 
Wethouder Van de Ven geeft aan dat Zwaluw V.F.C. voor de nieuwe accommodatie een 
investering aangaat, waarmee ze een risico lopen. Tussen de vereniging en gemeente zijn zakelijke 
afspraken gemaakt. Het risico is een weloverwogen beslissing. Door de garantstelling van de 
gemeente kan Zwaluw V.F.C. de lening bij BNG aangaan en is er vertrouwen in de 
betalingsverplichting. Het college wacht het initiatiefvoorstel van CDA en D66 af, maar heeft hier 
op voorhand geen behoefte aan. De wethouder zegt toe de raad te informeren over de voorwaarden 
van de garantstelling voordat de overeenkomst wordt ondertekend [toezegging] .  
 
2e termijn 
 
D66 dankt de wethouder voor de toezegging om de raad te informeren over de voorwaarden van de 
garantstelling voordat de overeenkomst getekend wordt. De fractie stemt in met voorliggend 
voorstel, feliciteert het bestuur en de leden van Zwaluw V.F.C. met de voorgenomen nieuwe 
accommodatie.  
 
GB: Hamerstuk.  
 
SP vindt het jammer dat het college geen behoefte heeft aan een afwegingskader. Daarnaast blijft de 
fractie moeite hebben met de garantstelling, omdat de gemeente geen bank is. Desondanks stemt SP 
in met voorliggend voorstel.  
 
PvdA-GL feliciteert het bestuur en de leden van Zwaluw V.F.C.  
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CDA hoopt dat de raad het initiatiefvoorstel met open vizier wil bekijken.  
 
Het raadsbesluit wordt in stemming gebracht en unaniem aangenomen.  
De SP legt een stemverklaring af. De fractie stemt in het voorliggend voorstel, maar niet voor de 
garantstelling van maximaal € 1 miljoen.  
 
7.2 Cultuurnota 2020-2023 
VVD is blij met voorliggende nota. De kernboodschap is goed en positief voor cultuur minnend 
Vught.  
 
D66 vindt dat de cultuurnota een opsomming is van veel dingen die al gebeuren. De fractie is trots 
op de initiatieven op het gebied van cultuur in Vught, hetgeen ze willen versterken en zichtbaar 
maken. Een visie, ambitie en samenhang ontbreekt in deze nota. Helvoirt zou bij de totstandkoming 
van de nota betrokken worden, maar hierover lezen we niets terug. Cultuureducatie en cultureel 
erfgoed komen wel goed aan bod, maar ruimte voor vernieuwing mist de fractie. Cultuur wordt 
vooral gedaan door vrijwilligers, waarbij D66 een meer proactieve rol van de gemeente verwacht 
door het voeren van regie, het verbinden van partijen en het breed zichtbaar maken van culturele 
activiteiten. Tot slot de Speeldoos. D66 is niet gedraaid. Er hoeft niet koste wat kost professionele 
podiumkunsten plaats te vinden. Een goed plan verdient een serieuze beoordeling en niet op 
voorhand een no go. D66 is blij dat de mening van de commissie is dat het verwerven en het slopen 
van het gebouw te voorbarig is en dat de discussie niet op zijn plaats is. Onbegrijpelijk dat stichting  
de Speeldoos te weinig ruimte krijgt om tot bloei te komen. Er zijn nog veel vragen rondom de 
betekenis van de Speeldoos en vraagt wanneer de raad de uitwerking van de motie van 18 april jl. 
mag verwachten.  
 
GB vindt het breed gedragen stuk, wat een pluim verdiend en uitgevoerd kan worden.  
 
SP heeft aan het begin van vergadering verzocht dit agendapunt door te schuiven naar de volgende 
raadsvergadering. In de commissie is gevraagd om een kostenoverzicht van de culturele uitgaven, 
waarop een samenvatting van de begroting is ontvangen. Hierdoor kan de fractie haar controlerende 
taak niet kan uitvoeren: er kan niet gecontroleerd worden of het geld verantwoord is uitgegeven. 
Daarom zal de fractie na de vergadering een WOB-verzoek indienen. Er is vreselijk veel gedoe 
geweest met de Speeldoos en SP wil herhaling voorkomen.  
 
PvdA-GL is tevreden over de totstandkoming van de cultuurnota. Het is een toekomstbestendige 
nota, waarin beschreven wordt wat de gemeente wil bereiken, waarom ze dat wil en wat ze daarvoor 
gaat doen. De fractie kan zich vinden in voorliggende nota. Er is aandacht voor inclusiviteit, het 
faciliteren van vrijwilligers, samenwerking tussen de verschillende organisaties en met het sociaal 
domein. Daarnaast is er aandacht voor jongeren en erfgoed. PvdA-GL is benieuwd hoe de regionale 
samenwerking vorm zal krijgen en hoe het ondernemersplan van cultureel centrum de Speeldoos 
eruit komt te zien.   
 
CDA heeft in april jl. aangegeven de theaterfunctie voor de Speeldoos te willen behouden. Er is 
toen, samen met de SP, een motie ingediend om de keuze voor wel of geen professionele kunst in 
2020 te maken, na de komst van de cultuurnota. De fractie is nog steeds van mening dat de 
podiumkunsten goed zijn voor het leefklimaat en de aantrekkingskracht van Vught, van 
economische waarde zijn, maar vooral door de kruisbestuiving met amateurkunsten in Vught van 
toegevoegde waarde zijn. De boodschap van de nota is dat cultuur vormt, verrijkt en de creativiteit 
stimuleert. Het CDA wil nog steeds een subsidie voor professionele kunst overwegen als er een 
goed plan aan ten grondslag ligt. In voorliggende cultuurnota ontbreken nog een aantal zaken zoals 
de musea, Van Gogh Nationaal Park en andere vormen van cultuur (beeld, film en fotografie en 
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literatuur), evenals een financiële paragraaf. In het actieplan staan tegenstrijdige zaken. Kortom: de 
nota is weinig professioneel en inhoudelijk mager. De fractie vraagt zich af hoe het verder gaat met 
de Speeldoos.  
 
Wethouder Van de Ven geeft aan dat het een nota is die vooral over de amateurkunst gaat. De 
nota schetst de lijnen, de uitwerking volgt later, bijvoorbeeld in het subsidiebeleid. Over de 
opmerkingen over het financiële kader kan de wethouder nu niet meer zeggen, dan dat er onder de 
streep een bedrag van € 1,7 miljoen staat. Hoe dit bedrag verdeeld wordt, is afhankelijk van de 
bijstelling van het subsidiebeleid. Op Vught.nl/subsidieregister is per vereniging het verstrekte 
subsidiebedrag in 2019 te vinden. Een WOB-verzoek indienen is niet nodig. De SP-fractie heeft 
gevraagd om een overzicht per kostenpost. De ambitie zoals uitgesproken in de cultuurnota dient 
nog vertaald te worden naar het subsidieprogramma, met bijbehorend financieel kader. Het college 
daagt de raad uit om voor het uitvoeringsprogramma met andere of betere indicatoren te komen.  
  
2e termijn  
 
VVD is benieuwd naar het nieuwe subsidiebeleid, inclusief het financiële kader. Daarnaast wacht de 
fractie het raadsvoorstel voor de Speeldoos af.  
 
D66 wil graag weten waar we nu staan, waar over 4 jaar, welke stappen nodig zijn om dit te bereiken 
en hoe vertaalt zich dit financieel. Met voorliggende nota wordt gekozen voor oud en vertrouwd.  
 
GB wil zeker geen afscheid nemen van professionele kunst, maar wil niet dat het gesubsidieerd 
wordt. Amateur- en professionele kunst dient gescheiden te blijven, om vertroebeling te voorkomen.  
 
SP vraagt wat te doen om de juiste gevraagde informatie te ontvangen. 
 
Burgemeester Van de Mortel nodigt de SP-fractie uit voor een gesprek waarin de gevraagde 
informatie gedeeld wordt [ toezegging] .    
 
PvdA-GL kijkt uit naar het ondernemersplan van cultureel centrum de Speeldoos. De fractie wil de 
deur voor professionele kunst niet afsluiten, maar nu niet te subsidiëren. Wel is zij voorstander als 
het door middel van regionale samenwerking kan plaatsvinden.  
 
CDA vindt de nota een mager stuk, met veel algemeenheden en niet SMART genoeg is. Het is 
nietszeggende nota waar je niet voor kan zijn.     
 
Het raadsbesluit wordt in stemming gebracht. SP verlaat de zaal, omdat zij zich onthouden van 
stemming. Met één tegenstem (CDA) en 18 stemmen voor is het besluit aangenomen.  
 
D66 legt een stemverklaring af, zij geven geen akkoord op de passages over de Speeldoos. Ook de 
financiële paragraaf is ondermaats en geeft geen toetsbaar kader en inzicht in de bestedingen.   
 
7.3 Nota Vught Klimaatadaptief 
VVD is akkoord met deze nota, met uitzondering van de parkeerplaatsen, eenrichtingswegen en het 
opheffen van wegen (4% van de nota). Het is niet noodzakelijk en gaat ten koste van de mobiliteit. 
De fractie spreekt de wens uit dat het college deze 4% van maatregelen niet zal gebruiken. Het stelt 
tot tevredenheid dat het afsluiten van straten niet kan zonder raadsbesluit en houdt het college aan 
de parkeernormen.   
 

https://vught.nl/subsidieregister
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D66 geeft aan dat Vught een voorsprong heeft als het gaat om klimaatadaptatie, omdat zij al 
tientallen jaren investeert in het beheersen van water. Vught is technisch goed op orde voor het 
bijna geheel gescheiden rioolwatersysteem. De fractie onderschrijft het beoogd effect, het 
klimaatbestendig en water robuust inrichten, onderdeel te laten zijn van beleid en handelen, gericht 
op een veilige en gezonde leefomgeving. Er wordt nogmaals aandacht gevraagd voor de 
communicatie, met en participatie van inwoners. Het meepraten over het klimaatbeleid is een goede 
eerste stap. De ambitie om Vught verder te vergroenen spreekt D66 aan. Mooi om te horen dat de 
wethouder al in gesprek is met inwoners die actief aan de slag willen met klimaatadaptatie. Het 
uitvoeringsprogramma van deze nota biedt volop kansen voor inwoners om de slag te gaan en laat 
bewoners participeren. Gevraagd wordt om de folder ‘riool’ uit 2010 te updaten met 
klimaatadaptatie en lanceer een website met informatie, goede voorbeelden en activiteiten. In Vught 
kennen we de succesvolle actie ‘plant erin, steen eruit’ en roept het college te onderzoeken of de 
bijentuintjes een toevoeging aan deze actie kan zijn en dient hiervoor samen met het CDA een 
motie (M1) in en verzoekt het college de De Haarense actie ‘ bijentuintjes’ navolging kan krijgen in 
Vught. Daarnaast wordt aandacht gevraagd voor de verbinding bij de Regionale Energie Strategie 
(RES) en warmtenetten, de meekoppelkansen en werk met werk maken. Kan de wethouder 
toezeggen dat hier oog voor is en hoe dit geborgd wordt?  
 
GB heeft het vertrouwen dat Vught in 2035 klimaatadaptief zal zijn. De fractie heeft kanttekeningen 
geplaatst bij het mogelijk schrappen van parkeerplaatsen en het eventueel toepassen van meer 
eenrichtingswegen in het centrum. Parkeerplaatsen kunnen ook aangelegd worden met open 
bestrating of grasbetonkeien, waarmee het groene karakter behouden blijft en wordt er niet voorbij 
gegaan aan de groeiende vergrijzing van Vught. Kan de wethouder toezeggen dat mogelijke 
wijzigingen vooraf met de raad gedeeld worden? De fractie steunt de motie van D66 en CDA over 
de bijentuintjes.  
 
SP: hamerstuk. De fractie steunt de motie.  
 
PvdA-GL geeft aan dat Vught als eerste gemeente in Noordoost-Brabant een klimaatadaptatie plan 
voorlegt. Het is een eerste stap en er is nog veel te doen. De fractie sluit zich aan bij de opmerking 
van D66 als het gaat om communicatie. Dit behoeft extra aandacht. Daarnaast is PvdA-GL 
voorstander van een andere terminologie voor klimaatadaptatie, zodat het voor inwoners beter 
begrijpbaar wordt. Afhankelijk van het antwoord van de wethouder op de motie is de kans groot dat 
de fractie de motie zal steunen en dient de motie graag mee in.  
 
CDA ziet en merkt dat het klimaat verandert, waardoor we het leefpatroon dienen aan te passen. 
Het is goed dat Vught een voorsprong ten opzichte van andere gemeenten heeft. De tijd zal leren of 
voorliggende nota ambitieus genoeg is, veel zal afhangen van de uitvoeringsagenda. Er mag meer gas 
gegeven worden op de uitvoeringsagenda, zowel qua acties als de planning. De fractie noemt een 
out-of-the-box mogelijkheid: zorg dat N65 en PHS in een tunnelbak komen te liggen, waar bovenop 
veel groen gerealiseerd kan worden. In de nota worden een aantal relevante kaders genoemd bij 
nieuwe ontwikkelingen, die vertaald moeten worden naar een omgevingsvisie en de 
omgevingsplannen. Deze nota is een mooie stap in de goede richting, maar het mag van het CDA 
allemaal wat sneller en harder gaan.  
 
Wethouder Van de Ven geeft aan dat de brede steun en de oproep om sneller en harder te gaan en 
de inwoners hierbij te betrekken niet aan dovemansoren is gericht. In het uitvoeringsprogramma 
wordt het afsluiten van straten genoemd voor de middellange termijn, mochten andere maatregelen 
niet het gewenste effect opleveren. De parkeernormen, vastgelegd in de parkeernota, dienen 
gehanteerd te worden. Het gebruik van grastegels is, vanwege de waterdoorlatendheid, interessant. 
Maar voor de hittestress zijn bomen nodig. Er wordt rekening gehouden dat tussen de 
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parkeerplaatsen bomen geplaatst worden en dat de parkeernorm behaald wordt. Als het gaat om 
afsluiten van straten wordt verwezen naar de uitwerking van de nota groen. Het voorbeeld van de  
Zeeheldenbuurt is interessant, omdat daar een weg vervangen is door parkstructuur. Het college 
heeft haar medewerking toegezegd om inwoners te ondersteunen om Vught klimaatadaptief te 
maken. Zeer waarschijnlijk zal aan dit bewonersinitiatief een website worden gekoppeld, die 
mogelijk gemaakt wordt met uitvoeringsgeld. De wethouder heeft een dilemma met betrekking tot 
de motie. Het is een mooi voorbeeld van een actie die kan plaatsvinden. Maar welke acties opgepakt 
kunnen gaan worden, wil de wethouder aan de werkgroep laten. De actie bijentuintjes is, in Haaren 
en Oisterwijk, uitgevoerd zonder betrokkenheid van de gemeente. In de RES worden 
meekoppelkansen met klimaatadaptatie en energie met elkaar verbonden. De optie om de N65 en 
PHS in een tunnelbak aan te leggen is een goede out-of-the-box gedachte, maar geen realistisch 
scenario.  
 
2e termijn  
 
VVD is blij met de uitleg van de wethouder over de mobiliteitskwesties en steunt de motie.  
 
D66 wil aan de slag en roept het college de nota SMART te maken, benut de meekoppelkansen en 
neemt de motie als prikkel mee. Na overleg wordt de motie gewijzigd en verzoekt het college:   
Te onderzoeken of de Haarense actie ‘ bijentuintjes’  navolging kan krijgen in Vught.  
 
GB sluit zich aan bij opmerking van de VVD als het gaat om de mobiliteit. De fractie steunt de 
motie.  
 
SP steunt de motie.  
 
PvdA-GL is mede-indiener van de motie en stemt in met het voorstel.  
 
CDA wil sneller en harder gaan en stemt in met het voorstel.  
 
Het raadsbesluit wordt in stemming gebracht en unaniem aangenomen.  
De motie bijentuintjes, ingediend door D66, CDA en PvdA-GL (M1) wordt unaniem 
aangenomen.  
 
7.4 Beleidsplan Jeugdhulp  
VVD: Hamerstuk. De fractie kondigt een motie aan, die straks door PvdA-GL ingediend zal worden.  
 
D66 ondersteunt de gemaakte keuzes in het beleidsplan. In de commissievergadering heeft de 
wethouder toegezegd dat de kosten van dit beleid budgettair neutraal zullen zijn en dat er een 
analyse komt van de wachtlijstproblematiek. Dit is voor de fractie voldoende.   
 
GB: Hamerstuk. De fractie is mede-indiener van de motie, die door PvdA-GL straks wordt 
ingediend.  
 
SP geeft aan dat uit den lande positieve geluiden ontvangen zijn op deze nota.  
 
PvdA-GL: de zorg voor jongeren is wekelijks onderwerp van gesprek in de media. Vier jaar na de 
decentralisatie wordt de eerste beleidscyclus van regionale inkoop van jeugdzorgvoorzieningen 
afgerond en starten we met de tweede cyclus. In de eerste periode is het aantal jeugdigen (onder de 
18 jaar) dat een beroep doet op jeugdzorg gestegen van 350.000 naar bijna 400.000. De kosten 
stijgen naar ruim € 4,6 miljard (in 2015 was dit € 3,7 miljard). De wethouder heeft in januari een 
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pon-onderzoek in de regio Noordoost-Brabant aangekondigd en de fractie kijkt reikhalzend uit naar 
deze resultaten. In de VNG ALV, 29 november 2019, is door directeur Kriens, gesproken over de 
noodzaak om een brede welzijnsindicator door gemeenten te benutten. Een mooi voorbeeld hiervan 
is een breed preventieakkoord van de gemeente Oegstgeest, met praktische actiepunten. PvdA-GL 
vraagt of de wethouder bereid is dit voorbeeld mee te nemen in de raadsinformatiebrief naar 
aanleiding van het pon-onderzoek. Het tweede punt is het ontbreken van inzicht in de 
behoeftecijfers in de jeugdzorg en constateert dat in deze beleidsnota geen financiële cijfers zijn 
opgenomen. De fractie volgt de financiële cijfers van de jeugdzorg via de begroting en de  
uitvoeringsplannen. Wel wil PvdA-GL weten wat de behoefte aan jeugdzorg is, met name het aantal 
wachtenden met een indicatie en de wachttijd. Ook zou het goed zijn als ouders en jeugdigen zelf 
inzicht in de wachttijden krijgen. Mede namens GB, VVD, CDA, dient de fractie een motie (M2), 
waarin het college verzocht wordt:  

1. Dit standpunt van de raad kenbaar te maken aan het Regionaal Bestuurlijk Overleg Jeugd en 
in het Uitvoeringsprogramma op te nemen dat met ingang van het jaar 2020 jaarlijks in deze 
periode adequaat inzicht gegeven kan worden aan de raad in de behoefte aan Jeugdzorg door 
middel van informatie over wachttijden;  

2. In het Regionaal Bestuurlijk Overleg Jeugd te bekijken of in overleg met de betreffende 
aanbieders in de regio, deze informatie over wachttijden bij diverse instellingen ook direct 
raadpleegbaar en inzichtelijk gemaakt kan worden voor ouders en jeugdigen die zorg nodig 
hebben in Noordoost-Brabant.  

 
CDA is benieuwd naar de wachtlijsten, zowel voor de intake als het behandeltraject. De fractie 
wacht op het uitvoeringsprogramma.  
 
Wethouder Heijboer geeft aan dat de uitvoeringsplannen begin volgend jaar komen en zal deze 
met de raad delen. Er zijn goede acties in gang gezet en monitoren deze. In de inkoopopdrachten 
volgend jaar is sowieso afgesproken in welke periode, welke hulpvorm in de tijd moet starten. Basis 
hiervoor zijn de treek-normen. Er is sprake van een wachtlijst als er wachttijden overschreden 
worden. Op dit moment is een wachttijd van 10 weken na indicatie toegestaan en is er nog geen 
sprake van een wachtlijst. In januari ontvangt de raad nadere informatie, met meer onderbouwing. 
De wethouder kan de motie uitvoeren.  
 
2e termijn  
 
PvdA-GL dankt de wethouder voor de beantwoording. Voor wat betreft de motie spoort de fractie 
de wethouder aan te leveren wat er leveren is en met ingang van 2021 jaarlijks adequaat inzicht te 
geven.  
 
Wethouder Heijboer zegt toe kennis te nemen van de inhoud van het preventieakkoord van 
Oegstgeest en zal dit meenemen in de analyse van het pon-onderzoek [toezegging] . 
 
Het raadsbesluit wordt in stemming gebracht en unaniem aangenomen. Ook de motie (M2), 
ingediend door PvdA-GL, GB, VVD en CDA wordt unaniem aangenomen.  
 
7.5 Belasting- en rechtenverordeningen 2020 
VVD: Hamerstuk.  
 
D66 geeft aan dat Vughtse inwoners volgend jaar fors meer gaan betalen en informeert of het niet 
reëler zou zijn als de ozb met 1,9% stijgt (stijgt nu met 1,5%) zoals eerder is toegezegd. Ook de 
kosten voor afval stijgen enorm. We scheiden meer, maar betalen daarentegen jaarlijks fors meer. De 
fractie juicht de GFT-inzameling voor hoogbouw toe en is benieuwd of er volgend jaar een brede 
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afvaldiscussie zal ontstaan. Vooruitlopend op deze discussie wordt opgeroepen te stoppen met het 
ophalen van glas en haal het papier minder frequent, 1x in de 4 weken, op. Tot slot dient de fractie 
een motie (M3) in over reclamezuilen en verzoekt het college:  
Te onderzoeken of een reclameheffing op reclamezuilen in Vught zo snel mogelijk ingevoerd kan 
worden.  
 
GB: Hamerstuk. De fractie komt terug op de lastenstijging van de afvalstoffenheffing. Bij de 
inzameling van GFT-afval gaat het om een financiële prikkel om het nog beter scheiden van afval te 
promoten. De fractie is benieuwd naar de reactie van de wethouder op de motie.  
 
SP geeft aan dat afvalverwerking de komende jaren alleen nog maar duurder wordt. De fractie 
onderschrijft het ingezette beleid en steunt de motie.   
 
PvdA-GL kan instemmen met voorliggende afvaltarieven. Afval wordt in Vught steeds beter 
gescheiden en wil voorkomen dat inwoners het gevoel krijgen hiervoor afgestraft te worden. De 
stijging wordt voor bijna 90% veroorzaakt door zaken waarop de gemeente geen invloed heeft, zoals  
prijsindicaties, BTW en overheidskosten. Het verwerken van afval wordt voor gemeenten duurder. 
De fractie is blij dat het college onderzocht heeft of de prijsstijging verlaagd konden worden. Dit 
bleek niet het geval bij hetzelfde serviceniveau. PvdA-GL is mede-indiener van de motie en kijkt uit 
naar de resultaten van het onderzoek.  
 
CDA sluit zich aan bij de opmerking van D66 om het beleid afvalinzameling tegen het licht te 
houden en is voorstander dit volgend jaar te gaan doen. Vanaf 2021 is er de Omgevingswet en de 
Wet Kwaliteitsborging Bouw die ervoor zorgen dat de leges structureel veranderen en roept het 
college op de raad bijtijds over de gevolgen hiervan te informeren. De afvalstoffenheffing stijgt fors 
en wordt gestart met het gratis aanbieden van de GFT-container, zodat er meer GFT-afval 
opgehaald wordt en er minder GFT-afval in het restafval verdwijnt. CDA ziet dit als een soort proef 
en is benieuwd naar de resultaten hiervan. Daarom dit de fractie hiervoor een motie (M4) in en   
verzoekt het college:  
Het gratis aanbieden van GFT-afval voor inwoners in laagbouw woningen in 2020 als pilot te 
beschouwen en de raad middels een tussentijdse evaluatie van de effecten op de hoogte te houden.  
 
Wethouder Van der Ven geeft aan dat de stijging van de afvalstoffenheffing een doorn in het oog 
van het college is. In september jl.  is er tijdens een raadsinformatieavond uitgebreid gesproken over 
afval, omdat we zien dat het huidige inzamelsysteem (diftar) zich uit de markt prijst. Voor 2020 is 
het gratis inzamelen van GFT-afval een quick-win. In 2020 wordt het afvalbeleid in de breedte tegen 
het licht gehouden. Onderdeel van deze discussie is logischerwijs een evaluatie en hiervoor is een 
motie niet nodig. Het mogelijk aanpassen van de legesverordening door de Omgevingswet wordt 
gevolgd. Het college is geen voorstander van reclamezuilen, maar zal de mogelijkheid voor 
reclameheffing op reclamezuilen onderzoeken. 
 
2e termijn  
 
VVD is geen voorstander om te stoppen met glasinzameling en de frequentie van de 
papierinzameling aan te passen. De fractie zal de motie reclamezuilen niet steunen. De motie GFT 
vindt VVD overbodig, omdat er volgend jaar een brede discussie gevoerd zal worden.  
 
D66 vraagt, naar aanleiding van de motie Evaluatie gratis GFT-stroom, of nascheiding in de 
milieustraat aantrekkelijk is. De fractie steunt de deze motie en kijkt uit naar de evaluatie.  
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GB is blij te horen dat er geen voorstanders zijn voor de reclamezuilen, maar informeert hoe om te 
gaan bij reclamezuilen bij tankstations. De fractie vindt de motie over GFT overbodig, omdat eerder 
al een evaluatie in 2020 is toegezegd. 
 
SP stemt in het voorstel en steunt de motie.  
 
PvdA-GL ziet de evaluatie gratis GFT-stroom graag tegemoet. De motie vindt de fractie overbodig, 
als de wethouder een evaluatie toezegt.  
 
CDA overweegt de motie in te trekken als de wethouder kan toezeggen dat er volgend jaar een 
evaluatie komt.  
 
Wethouder Van de Ven geeft aan dat er in Q3 2020 een evaluatie komt over de effecten van de 
gratis GFT-inzameling [toezegging] . De vraag over een mogelijk financieel voordeel voor 
nascheiding in de milieustraat wordt schriftelijk beantwoord. De motie reclamezuilen roept op om 
de mogelijkheden voor reclameheffing te onderzoeken. Vanaf welke hoogte boven de grond deze 
heffing zou gaan gelden, wordt in het dit onderzoek meegenomen.  
 
D66 roept het college op, met het oog op de verkiezingen, om de evaluatie uiterlijk in Q3 2020 uit te 
voeren en de resultaten terug te koppelen met alle informatie die dan beschikbaar is.  
 
GB kan instemmen met de motie, na een redactionele aanpassing.  
 
De raadsbesluiten worden in stemming gebracht en unaniem aangenomen.  
De motie (M3) wordt met tegenstemmen van VVD (4) en GB (1, mevrouw Peijnenburg) 
aangenomen.  
 
7.6 Beleidsplan 2020-2023 Veiligheidsregio Brabant-Noord 
PvdA-GL geeft aan dat er in de media zorgen geuit worden over het voortbestaan van de vrijwillige 
brandweer. Er is een Europese gerechtelijke uitspraak geweest die het principe handhaaft dat als je 
hetzelfde werk doet je ook dezelfde vergoeding dient te krijgen. De vrijwillige brandweer verricht 
zijn diensten op basis van vrij invulprincipe. De minister heeft hiervoor een denktank ingesteld om 
te bekijken wat de mogelijkheden voor de vrijwillige brandweerorganisatie zijn. De fractie had 
verwacht dat hierover iets opgenomen zou zijn in het beleidsplan, maar dit is niet het geval. Op het 
moment dat de vrijwillige brandweer niet meer op de huidige manier kan functioneren, dan heeft dat 
financieel en maatschappelijk grote consequenties. De vrijwillige brandweer is de 
participatiesamenleving à la lettre. Het principe van de Veiligheidsregio om de brandweertaak 
vrijwillig uit te laten voeren, daar waar dit kan, wordt niet hard uitgesproken. Als het gaat om het 
beleidsplan zelf en het veranderen van het beleid wordt het principe oud voor nieuw gehanteerd. Dit 
principe deelt de fractie. Het dekkingsplan, waarin o.a. staat  hoe snel een voertuig bij u voor de deur 
staat, is een verplicht onderdeel van het beleidsplan. Echter, deze ontbreekt. Daarom roept PvdA-
GL de Veiligheidsregio op hier zo snel mogelijk mee te komen.  
 
VVD: Hamerstuk. Het beleidsplan is goed en duidelijk verwoord, een plan op hoofdlijnen. De raad 
heeft in een eerder stadium aandacht gevraagd voor de periode tijdens de aanleg van het spoor en 
alle consequenties daarvan. Het Algemeen Bestuur van de Veiligheidsregio heeft in juni toegezegd 
hier speciaal aandacht aan te geven, maar hierover is niets terug te vinden in het beleidsplan.  
 
Burgemeester Van de Mortel geeft aan dat in alle oefen- en uitwerkingsscenario meegenomen 
zijn, zowel tijdens de verbouw als na de ombouw in de veiligheidsplannen is opgenomen en het de 
aandacht krijgt die het verdiend. Het ontbrekende dekkingsplan volgt zo snel mogelijk en stelt de 
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opmerking over de vrijwillige brandweer, dat wat vrijwillig kan, ook vrijwillig laten, aan de orde in 
het overleg met het bestuur [ toezegging] .  
 
GB geeft aan dat bij punt 8 de effecten van de Europese richtlijnen, deeltijdarbeid en Wnra 
beschreven wordt als zijnde een probleem en aan nieuwe inzichten onderhevig is. Daarnaast deelt de 
fractie haar zorgen over de vrijwilligers bij de brandweer in Vught.  
 
PvdA-GL vraagt of de oproep ‘dat wat vrijwillig kan, ook vrijwillig laten’ meegenomen dient te 
worden in de zienswijzen. Geconstateerd wordt dat er geen financiële paragraaf is opgenomen in het 
beleidsplan.  
 
Het raadsbesluit wordt in stemming gebracht en unaniem aangenomen.  
 
8. Moties vreemd aan de orde van de dag 
n.v.t.  
 
9. Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 23.07 uur.  
  
Vastgesteld in de raadsvergadering van 6 februari 2020. 
 
 
 
 
 
de plaatsvervangend griffier,     
E. Verschuren 
 
 
 
 
 
de voorzitter, 
R.J. van de Mortel 
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